
Bijdrage en vragen ChristenUnie t.b.v. oordeelsvorming 9 maart 2022 

Onze fractie kan komende woensdag 9 maart niet aanwezig zijn bij de oordeelsvormende 
vergadering Bestuur. Dit vanwege de jaarlijkse, landelijke dag van gebed (biddag) die in veel kerken 
gehouden wordt. Om die reden willen wij onze inbreng en vragen graag schriftelijk doen, met het 
vriendelijk verzoek om de vragen over de Evaluatie jaarwisseling aan de portefeuillehouder voor te 
leggen. 

  

•         Informatienota Evaluatie jaarwisseling 

Dank voor de informatienota. Wij zijn blij met alle inzet die er geweest is om de jaarwisseling ‘rustig’ 
te laten verlopen. We hebben gezien dat daarbij naar nieuw soort middelen is gekeken, te weten de 
inzet van een drone in Waardenburg. Het kan goed zijn om nieuwe middelen in te zetten. Het 
verbaast ons wel wat dat hier in de nota weinig woorden aan worden besteed, juist omdat de 
grenzen van de overheid richting burgers en hun privé-terrein hiermee wel worden opgezocht.  

Wij hebben een aantal vragen over de inzet van de drone: 

1.       Is hierover vooraf en achteraf gecommuniceerd met de inwoners? En zo ja, op welke 
wijze? 
2.       Welke contractuele afspraken zijn hierover gemaakt met het betreffende bedrijf? Met 
name over het feit dat de beelden niet voor een ander doeleinde mogen worden gebruikt en 
de wijze/termijn van vernietiging? 
3.       Zijn de beelden inmiddels vernietigd? 
4.       Is de inzet proportioneel gebleken? Waar blijkt dat uit? Hadden andere, minder ‘zware’ 
middelen hetzelfde effect gehad? 
5.       Wordt de inzet van de drone nog geëvalueerd door de gemeente? 
6.       Zijn er plannen om de drone volgend jaar weer in te zetten? 

  

•         Vaststelling Organisatieverordening 

In artikel 5 lid 2 van het reglement staat dat het presidium uit fractievoorzitters bestaat. Wat onze 
fractie betreft zien wij graag dat gewone raadsleden (niet zijnde fractievoorzitters) ook deel kunnen 
uitmaken van het presidium, zoals dat momenteel ook kan. Gewone raadsleden zouden in ieder 
geval plaatsvervanger moeten kunnen zijn. Onze fractie ziet dit graag aangepast in de verordening.  

  

•         Vaststelling verordening raadscommissies 

Een bundeling van onderwerpen per beeld/oordeelsvormende vergaderingen vinden wij als fractie 
een goede zaak. Tegelijk vragen wij ons af of het dan strikt noodzakelijk is om dat in commissies 
onder te brengen. We hebben twee bezwaren bij de commissies: 

1.       Niet-raadsleden die niet op de lijst staan kunnen in deze nieuwe verordening geen deel gaan 
uitmaken van raadscommissies (artikel 4 lid 5). Ons inziens is dat niet wenselijk. Reden: ook 
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tussentijds kunnen nieuwe mensen zich bij een partij voegen (bijvoorbeeld door verhuizing, maar 
ook om andere redenen). Zij worden door deze verordening dan uitgesloten van deelname aan de 
raadscommissies. Wij zien dit graag aangepast in de verordening. Mocht dat juridisch niet kunnen, 
dan vragen wij ons af wat de meerwaarde van commissies dan precies is. Het bundelen van 
onderwerpen kan ook in de huidige structuur.  

2.       Als wij het goed begrijpen, geldt het voorgaande ook voor de voorzitter van de commissie. Onze 
fractie vraagt zich af of er wel voldoende voorzitters te vinden zijn uit het midden van de raadsleden.  
 
Tot zover onze bijdrage en vragen.  
 
Namens ChristenUnie West Betuwe 
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